
PEACE MARK (HOLDINGS) LIMITED
(Incorporated in Bermuda with limited liability)

APPOINTMENT OF
INDEPENDENT NON-EXECUTIVE DIRECTOR

The Board of Directors of Peace Mark (Holdings) Limited (the
“Company”) has pleasure to announce that Ms. Susan So (“Ms. So”)
has been appointed as an independent non-executive director of the
Company effective 14th November, 2001.

Ms. So is the Managing Director of Guo Ye Holdings Company
Limited. She has extensive experience in various projects (including
telecommunications, consumer products marketing and timepiece
manufacturing) in the PRC. She served as directors in a number of
listed companies in Hong Kong and consultants in a number of US
and PRC companies.

By order of the Board
Tsang Kwong Chiu, Kevin

Company Secretary

Hong Kong, 14th November, 2001

PEACE MARK (HOLDINGS) LIMITED
宜 進利（集 團）有 限公 司

（於百慕達註冊成立之有限公司）

委任獨立非執行董事

宜進利（集團）有限公司（「本公司」）之董事會欣然宣
佈，葉蘇丹丹女士（「葉女士」）經已獲委任為本公司之獨
立非執行董事，由二零零一年十一月十四日起開始生效。

葉女士現為國葉控股有限公司之董事總經理，對於在中國
各項目（包括通訊技術、市場營銷、鐘錶生產等）方面具
豐富經驗。曾出任本港數間上市公司董事及擔任多間美國
公司和中國公司顧問。

承董事會命
公司秘書
曾廣釗

香港，二零零一年十一月十四日



Please also refer to the published version of this announcement in Hong Kong iMail,

Hong Kong Economic Times and Hong Kong Economic Journal.


